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A képviselő-testületi ülések-
ről szóló beszámoló keretében 
először a nemesvámosi, majd 
a veszprémfajszi  képviselők 
munkájáról számolunk be.

A nemesvámosi képviselő-tes-
tület május 31-én megtartott ülé-
sén beszámoló hangzott el a gyer-
mekjóléti feladatok ellátásáról és 
a körjegyzőség munkájáról. 

Nemesvámos 2007-ben ün-
nepli a település fennállásának 
800. évfordulóját. A vegyes ügyek 
keretében a testület tagjai fel-
kérték dr. Praznovszky Mihályt, 
hogy vállalja el a szervezőmun-
ka irányítását és készítsen el egy 
javaslatot az ünnepségsorozatra 
vonatkozóan.

Az óvoda szülői munkakö-
zösségének kezdeményezésére 
az önkormányzat létrehozta a 
Nemesvámosi Óvodáért Közala-
pítványt. Az óvoda víz- és csator-
nahálózata, valamint fűtéskor-
szerűsítése tervezési munkáival 
138 ezer forint + áfa ellenében a 
veszprémi Terv-99 Kereskedelmi 
Kft.-t bízta meg.

A Waldorf Egyesület kérésére a 
testület hozzájárult ahhoz, hogy 
az iskola saját költségén öt parko-
lót alakítson ki a Waldorf iskolá-
val szembeni közterületen.

Döntés született arról is, hogy 
a vámosi Sirató SE Motoros Klub 
ingyenesen használhatja a közös-
ségi ház helyiségét havi egy alka-
lommal. 

Módosítani kellett a háziorvosi 
rendelési időket tekintettel arra, 
hogy a háziorvosok a veszpré-
mi ügyeleti szolgálatban is részt 
vesznek, amely reggel fél 8-ig 
tart. Ily módon a rendelési idők 
a következők szerint módosul-
tak: hétfőn, szerdán, pénteken 
8-tól 10.30-ig, kedden 8-tól 9-ig, 
csütörtökön 8-tól 10-ig, délutá-
ni rendelések: hétfőn, kedden és 
pénteken fél 3-tól 4-ig.

Az ÁNTSZ ellenőrzése követ-

keztében a háziorvosi rendelőben 
a szükséges karbantartási mun-
kákat el kell végezni: festés, bejá-
rat akadálymentesítése.

Döntés született arra vonat-
kozóan, hogy a Kossuth utca 
végén, az óvoda és a Somhegyi 
utca közötti szakaszon a közel 
négy méter mélyen lévő vízveze-
ték-hálózat cseréje megtörténjen. 
A munkát a Bakonykarszt Zrt. a 
vízdíjból képződött amortizációs 
bevétel terhére végzi el a közeljö-
vőben. 

A június 21-ei képviselő-tes-
tületi ülésen az iskolaigazgató, 
majd az óvodavezető beszámo-
lója hangzott el az intézmények 
elmúlt tanévben végzett munká-
járól és tájékoztató a művelődési 
ház és a közösségi ház működé-
sének tapasztalatairól.

Döntés az óvoda felújításáról
A június 28-ai ülésen a testület 

az óvoda felújítására beérkezett 

árajánlatok közül a tapolcai Vaj-
da László egyéni vállalkozó aján-
latát tartotta legkedvezőbbnek, 
ezért őt bízta meg a munkával 9,5 
millió forint vállalási áron. 

A testület a víziközmű társulat 
részére 1,4 millió forint kölcsönt 
biztosított, tekintettel arra, hogy 
a fejlesztési hozzájárulások egy 
része még nem érkezett meg a 
víziközmű társulat számlájára.

A Nemesvámos Egészséges 
Ivóvízellátásáért Alapítvány má-
sodik félévi támogatására 25,2 
millió forintot hagyott jóvá a tes-
tület. Ebből az összegből egészíti 
ki az alapítvány a magánszemé-
lyek lakáskassza befizetéseit.

A nemesvámosi Egészséges 
Gyermek-Élet Kht. által szerve-
zett sátortábort nemesvámosi 
gyermekenként 3000, a nagycsa-
ládosok gyermekeit 4000 forint-
tal támogatta a testület.

Döntött arról is, hogy a védő-
női szolgálat részére kettő cse-

csemő légzésfigyelő készüléket
vásárol, amelyeket szükség estén 
a védőnő az újszülöttek szüleinek 
rendelkezésére bocsát.

Közel 30 ezer forinttal támo-
gatta a testület a családsegítő 
szolgálat által szervezett napkö-
zis tábort is.

Nemesvámoson bevezették a 
szelektív hulladékgyűjtést. A tes-
tület örömmel tapasztalta, hogy 
kevésnek bizonyult a kihelyezett 
konténer. Ez azt bizonyítja, hogy 
sokan élnek a lehetőséggel, ezért 
további két konténer vásárlását 
határozták el a képviselők.

Az önkormányzati, illetve in-
tézményi gazdálkodás belső el-
lenőrzésével összefüggő szabály-
zatokat, terveket is jóváhagyta 
a testület. A belső ellenőrzést 
2005-től a Veszprémi Kistérség 
Többcélú Társulása keretében 
látja el az önkormányzat.

(folytatás a 2. oldalon)

Út- és járdaépítés Vámoson
Testületi ülések Nemesvámoson és Veszprémfajszon

Veszprémfajszon és Nemesvámoson is sikeres falunapot tartottak. A két eseményről a 13. oldalon számo-
lunk be. A felvételen a vámosi rendezvény közönsége látható

Falunap Vámoson és Fajszon
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(folytatás az 1. oldalról)
Az út- és járdaépítésre kiírt 

pályázat elbírálása
A július 5-ei képviselő-testületi 

ülésen az út- és járdaépítésre, va-
lamint a kapcsolódó munkákra 
kiírt közbeszerzési pályázatok 
elbírálása volt az első napirendi 
pont. A testület a közbeszerzési 
pályázatra beérkezett anyagokat 
elbíráló bizottság javaslatára a 
Betonút Zrt.-t bízta meg a mun-
kák elvégzésével. A beruházás 
költsége 179 millió forint, amely-
ből ezt az évet 111 millió forint 
terheli (saját forrás 44 millió, pá-
lyázati támogatás 9 millió, hitel 
58 millió). A jövő évre áthúzódó 
rész 68 millió (pályázati összeg 
15 millió, saját forrás 53 millió). 
A hitelfelvételre is közbeszerzési 
eljárás keretében került sor. Az 
eljárás nyertese az OTP és Ke-
reskedelmi Bank Rt., mivel ez a 
pénzintézet kínálta fel a legked-
vezőbb kamatkondíciókat. A hitel 
összege 66,3 millió forint, melyet 
három év türelmi időt követően 
15 év alatt kell visszafizetni. A
különbözetet, 8,3 millió forintot 
az önkormányzat az iskola fűté-
sének és világításának korszerű-
sítéséhez vette fel.

Ismét csatlakozott a képvise-
lő-testület a Bursa Hungarica 
felsőoktatási támogatási pályázat 
aktuális fordulójához. 

Egy újabb buszvárót állítanak fel 
a benzinkúttal szemben, a Haribo 
telephelye előtti közterületen. 

A testület 210 ezer forint elle-
nében megbízta a Balogh és Társa 
Építőipari Bt.-t a játszótér mellet-
ti területen a Séd-patak fölötti fa-
híd építésével.

A polgárőr egyesület 400 ezer 
forint összegű támogatást kapott 
személygépkocsi vásárlására. 

Augusztus 9-én a 2005 évi bel-
ső ellenőrzésre vonatkozó tájé-
koztatót tárgyalta a testület. 

Befejezéséhez közeledik a víz-
hálózat rekonstrukciója, a pró-
baüzem elkezdődött. Ez azt je-
lenti, hogy augusztus közepétől 
a veszprémi kutakból történik 
a település vízellátása. Az üze-
meltető Bakonykarszt Zrt. en-
nek okán javaslatot tett a vízdíj 
emelésére. Szeptember 1-jétől a 
vízdíj 204,6 Ft/m3 +áfa. A díj-
kalkuláció szerint a villamos 
energia költsége 1 m3-re vetítve 

közel 18 forinttal lesz több az 
eddiginél. 

A testület következő döntése az 
volt, hogy közvilágítási hálózatot 
építtet az MTD-től a falu végéig. 
Ezen a szakaszon kandelábereket 
állítanak fel. A kivitelezés költsé-
ge 9,4 millió forint+áfa. 

A testület megválasztotta a he-
lyi választási bizottságot. Tagjai: 
Fábián Endre, Kádár Attila, Kéri 
Gáborné, Szondi Zoltánné és 
Hárs Péter. 

Megbízást adott a testület a ra-
vatalozó épületének szennyvíz-
bekötési munkájának elvégzésére 
a veszprémi Vízcsat 2003 Kft-nek.
A munka értéke 345 ezer forint. 

A testület döntött arról, hogy 
testvér-települési kapcsolat ki-
alakítására megállapodást köt 
az erdélyi Tusnád településsel. 
A megállapodás megkötésének 
előzményeként a nemesvámosi 
képviselő-testület küldöttsége 
ez év elején látogatott el Erdély-
be, az erdélyi küldöttség pedig 
a falunapon vendégeskedett 
Nemesvámoson.

A képviselő-testület a 
víziközmű társulatnak újabb öt-
millió forint összegű kölcsönt 
nyújtott. 

Augusztus 23-ai ülésén a tes-
tület elfogadta a település új ren-
dezési tervét, amely szeptember 
1-jén lépett hatályba, és amely a 
körjegyzőségen ügyfélfogadási 
időben megtekinthető.

A testület hozzájárult ahhoz, 
hogy a Kossuth u. 1/a alatti vál-
lalkozás előtti közterületen a 
vállalkozás tulajdonosa tíz por-
talanított parkolót alakítson ki. 
Döntött arról is, hogy a Forrás ut-
cában megsüllyedt szennyvízcsa-
torna felújítását a Bakonykarszt 
Zrt.-nél képződött keret terhére 
még idén elvégezteti. A munka 
költsége nettó 6,7 millió forint.

A nemesvámosi képviselő-
testület következő ülését szep-
tember 13-án tartotta, ahol dr. 
Praznovszky Mihály előterjesz-
tésére áttekintette a község 800 
éves évfordulója megünneplé-
sére készített programtervet. A 
jövő évi ünnepségsorozat költ-
ségeire 8 millió forintot hagyott 
jóvá, és egyben felhatalmazta dr. 
Praznovszky Mihályt, hogy létre-
hozza az ünnepségsorozat szerve-
zését irányító munkaszervezetet. 

Ezt követően a képviselő-tes-
tület elfogadta az önkormányzat 
2006. évi költségvetése I. félévi 
végrehajtásáról szóló tájékozta-
tót, majd megalkotta a felsőokta-
tásban részt vevők ösztöndíj tá-
mogatására vonatkozó rendeletet 
(Bursa Hungarica). Ezt követően 
a veszprémfajszi képviselő-testü-
lettel együttes ülésen módosította 
a közös fenntartású intézmények 
(iskola, óvoda, körjegyzőség) 
2006. évi költségvetését. 

A vegyes ügyek keretében meg-
vitatta és elfogadta a temetőt fenn-
tartó egyházakkal az együttmű-
ködés kereteit szabályozó megál-
lapodás tervezetét, melyet az ülést 
megelőzően az egyházak képvise-
lői is megfelelőnek tartottak. 

Első alkalommal választ a 
német kisebbség Fajszon

A veszprémfajszi képviselő-
testület június 7-ei ülésén beszá-
moló hangzott el a gyermekjóléti 
feladatok ellátásáról és a körjegy-
zőség munkájáról.

Az ÁNTSZ a fajszi rendelőben 
is ellenőrzést végzett, és több hi-
ányosságot állapított meg: aka-
dálymentessé kell tenni a bejára-
tot, és néhány hiányzó felszerelést 
szükséges beszerezni. A testület 
szeptember 30-áig elvégzi a hiá-
nyok pótlását.

Az ülésen előkészítették a fa-
lunapot, és döntöttek arról, hogy 
az önkormányzat 110 ezer forint 
értékben tűzoltó-felszerelést vá-
sárol, valamint 21 ezer forinttal 
támogatja a nemesvámosi kép-
zőművészeti alkotótábort. Zárt 
ülésen átmeneti segélykérelmek 
elbírálása történt.

A június 29-ei ülésen a testület 
módosította az önkormányzat 
2006. évi költségvetéséről szóló 
rendeletet a testület időközben 
hozott döntéseinek megfelelő-
en. Megtárgyalta és jóváhagyta 
a belső ellenőrzéssel összefüggő 
szabályzatokat, terveket, módo-
sította a háziorvosi rendelési idő-
ket. A községben hétfőn és pén-
teken 10.35-11.05 óra között tart 
a rendelés.

Fajszon a már hagyományos 
templomkoncertet idén szeptem-
ber 16-án tartották meg. Ezúttal a 
veszprémi Liszt Ferenc Kórustár-
saság német miséjét hallgathatta 
meg a közönség. Ez volt a kórus-

társaság főpróbája, ami után egy 
ausztriai fellépés következik.  A 
koncertet a képviselő-testület 150 
ezer forinttal támogatta. 

Az augusztus 10-ei testületi 
ülésen megválasztották a helyi 
választási bizottság tagjait Jung 
Lászlóné, Szauer József, Steininger 
Mihály, Simon Ágnes és Eigner 
Jánosné személyében. Első alka-
lommal kerül sor Fajszon német 
kisebbségi önkormányzat válasz-
tására. A választáson közremű-
ködő szavazatszámláló bizottság 
tagjait is megválasztották, tekin-
tettel arra, hogy külön szavazó-
kört kell működtetni a kisebbségi 
választás lebonyolítására. 

A testület megvitatta és elfo-
gadta a 2005. évi belső ellenőr-
zésről szóló jelentést. 

A szeptember 14-i ülésen a 
képviselők a 2006. évi költségve-
tés végrehajtásának I. félévi hely-
zetéről szóló tájékoztatót vitatták 
meg az 1. napirend keretében, ezt 
követően pedig módosították a 
költségvetési rendeletet. Az előző 
ülésen megválasztott kisebbségi 
szavazókörben működő bizottság 
két tagját újra kellett választani, 
mivel ők jelöltként indulnak. A 
bizottság tagjai: Hámán Teréz, 
Eigner Erzsébet, Vígh István, Or-
sós Erzsébet és Sáska Katalin. 

A képviselő-testület zárt ülé-
sen közcélú foglalkoztatásról 
és segélykérelmek elbírálásáról 
döntött.  

Út- és járdaépítés Vámoson
Testületi ülések Nemesvámoson és Veszprémfajszon

F E L H Í V Á S 
Felhívjuk az érintett ingatlantulajdono-
sok figyelmét, hogy a járdák, úttestek,
egyéb közterületek fölé kinyúló bokrok, 
fák lelógó ágait, melyek a gyalogos, 
illetve a gépjármű forgalmat akadá-
lyozzák, az őszi kerti munkákkal egy 
időben levágni szíveskedjenek. Abban 
az esetben, ha a faágak az elektromos 
vezetékeket érintik, javasoljuk Máhl 
Balázzsal (tel: 06/20/555-8277) a kap-
csolatot felvenni, aki térítés ellenében 
szakszerűen elvégzi a fák vissza-
nyesését. Azokon a helyeken, ahol a 
tulajdonosok nem vágják le a forgalmat 
akadályozó ágakat, az önkormányzat 
a tulajdonos költségére a munkákat 
elvégezteti.

Polgár Tibor 
falugondnok
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Nemesvámos
(kivonat)

Rendszeres gyermekvédelmi 
támogatásban 2005. évben átla-
gosan 88 fő részesült, a kifize-
tett támogatás összege összesen 
6,435 millió forint volt, melynek 
90 %-át – jogszabály alapján – az 
állami költségvetés az önkor-
mányzatnak visszatérítette, így 
a saját forrás 644 ezer forintot 
tett ki.

A szociális bizottság 2005-ben 
minden rendszeres gyermek-
védelmi támogatásra vonatko-
zó kérelemnek helyt adott, és 
a vonatkozó jogszabályoknak 
megfelelően a támogatást meg-
állapította. A benyújtott igények 
megalapozottak voltak. 

Idén január 1-jén megszűnt a 
rendszeres gyermekvédelmi tá-
mogatás jogintézménye, és helyé-
be lépett a rendszeres gyermekvé-
delmi kedvezmény. A rendszeres 
gyermekvédelmi kedvezmény cél-
ja annak igazolása, hogy a gyer-
mek szociális helyzete alapján 
jogosult a normatív étkezési té-
rítési díjkedvezmény, az egyszeri 
támogatás, valamint normatív 
alapon az ingyenes tankönyvel-
látás igénybevételére. Annak a 
gyermeknek, illetve fiatal felnőtt-
nek, akinek rendszeres gyermek-
védelmi kedvezményre való jo-
gosultsága a tárgyév július 1-jén 
fennáll, az önkormányzat jegyző-
je egyszeri támogatást folyósít. A 
támogatás összege 2006-ban 5000 
forint. A kedvezményre mind-
azok jogosultak, akik a rendszeres 

gyermekvédelmi támogatásra jo-
gosultak voltak. 

Rendkívüli gyermekvédelmi 
támogatásban 103 fő részesült, 
melynek összege 953 ezer forint 
volt (átlagos támogatás: 9300 Ft/
gyermek). Rendkívüli támogatást 
általában beiskolázásra, ruházat 
pótlására, étkezési díj átvállalásá-
ra igényeltek. 

Gyermekétkeztetés a 
Veszprémfajsz Község Önkor-
mányzatával közösen fenntartott 
helyi óvodában, valamint az isko-
lában történik. Gyermekétkezte-
tési kedvezményben a településen 
a gyermekek átlagosan az alábbi-
ak szerint részesültek: 15 óvodás 
korú 50%-os, 27 iskoláskorú 50%-
os és 12 óvodáskorú 100%-os. 

Az óvodás, illetve iskolás gyer-
mekek napközbeni ellátása megol-
dott az óvodában, illetve az iskolai 
napköziben. Az iskolai napközit 
48 gyermek veszi igénybe, mely-
ből a nemesvámosi gyermekek 
létszáma 40 fő. A 3 év alatti gyer-
mekek napközbeni ellátása igény 
esetén a veszprémi bölcsődékben 
történő elhelyezéssel biztosított, 
bár ismeretes, hogy erre vonatko-
zó megállapodásunk a veszprémi 
önkormányzattal nincs. Hosszú 
távon ez a helyzet bizonyára nem 
tartható. 

Jegyzői hatáskörben védelembe 
vételi eljárásra két esetben került 
sor a gyermekjóléti szolgálat meg-
keresése alapján. Mindkét esetben 
a védelembe vételi tárgyalást kö-
vetően a gyermekek védelembe 
vételéről született döntés. Az in-

tézkedéseket a gyermekek maga-
tartási problémái tették indokolt-
tá. A védelembe vétel jelenleg is 
fennáll. 

Az önkormányzat bűnmegelő-
zési programmal 2005-ben még 
nem rendelkezett. Nemesvámos 
Község Önkormányzatának 
Bűnmegelőzési és Közbiztonsági 
Koncepcióját a 2006. február 15-i 
ülésen fogadták el a képviselők. A 
fiatalkorú bűnelkövetők száma az
elmúlt évben két fő volt (életkoruk 
14-18 közötti). Mindketten lopás 
bűncselekményt követtek el.  

A gyermekvédelmi munkában 
továbbra is fontosnak tartjuk a 
gyermekvédelemmel foglalko-
zó szakemberek összefogását, a 
gyors és rugalmas jelzőrendszer 
működését. Úgy ítéljük meg, 
hogy a községben ezen a téren 
nincs nagy probléma. Mindemel-
lett a prevencióra továbbra is nagy 
hangsúlyt kell fektetni. Indokolt az 
eddig is megszervezett szabadidős 
programok további megtartása, 
ha lehetséges számuk és anyagi tá-
mogatásuk növelése. Ebben a civil 
szervezetek és az egyházak aktív 
közreműködését kérjük továbbra 
is. Nélkülük eredményeket nem 
lehet elérni. Fontos tehát a velük 
való folyamatos kapcsolattartás. 
Fontos továbbá a felvilágosító 
munka szerepe is. 

A pénzbeni ellátásokat és az 
intézményhálózatot illetően úgy 
látjuk, hogy a jelenleg szabályo-
zott ellátások elegendőek, az in-
tézményhálózatot kibővíteni to-
vábbra sem szükséges.

Veszprémfajsz
(kivonat)

Rendszeres gyermekvédelmi 
támogatásban 2005. évben átla-
gosan 8 fő részesült, a kifizetett
támogatás összege összesen 500 
ezer forint volt, melynek 90%-át 
– jogszabály alapján – az állami 
költségvetés az önkormányzatnak 
visszatérítette. A képviselő-testü-
let 2005. évben minden rendsze-
res gyermekvédelmi támogatás-
ra vonatkozó kérelemnek helyt 
adott, és a vonatkozó jogszabá-
lyoknak megfelelően a támogatást 
megállapította.

Rendkívüli gyermekvédelmi 
támogatásban 14 fő részesült, 
melynek összege 105 ezer forint 
volt (átlagos támogatás: 7500 Ft/
gyermek). 

A gyermekétkeztetés a 
Nemesvámos Község Önkor-
mányzatával közösen fenntar-
tott  nemesvámosi óvodában, 
valamint az iskolában történik. 
Gyermekétkeztetési kedvezmény-
ben a településen a gyermekek az 
alábbiak szerint részesültek: két 
iskoláskorú 50%, két óvodáskorú 
100% kedvezményt kapott. 

Az óvodás, illetve iskolás gyer-
mekek napközbeni ellátása megol-
dott az óvodában, illetve az iskolai 
napköziben. Az iskolai napközit 
48 gyermek veszi igénybe, mely-
ből a veszprémfajszi gyermekek 
létszáma 8 fő. 

.
Pauerné Sári Judit

körjegyző

Beszámoló a gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatatok ellátásáról 

Az Idősek Világnapja alkalmából szeptem-
ber 17-én, vasárnap ünnepséget rendezett a 
nemesvámosi önkormányzat a felekezetek és 
a Vöröskereszt helyi szervezete segítségével. 
Az ünnepi műsorra 238, hetven évnél idősebb 
nemesvámosi kapott meghívást. A művelődé-
si házban Fodor István polgármester mondott 
rendhagyó köszöntőt. 

A már nyugdíjas polgármester ezzel a be-
szédével utoljára köszöntötte a falu időskorú 
lakosait. Fodor István felidézte a 70-es éve-
ket, amikor a mai öregek 35-40 évesek lehet-
tek, és együtt kezdték építeni a falut. Szólt a 
vízvezeték építésének kezdeteiről, az út- és 
óvodaépítésről és arról, hogy új telkek kialakí-

tásával kitágították a falut. Mint mondta, a 70-
es években még ő maga sem gondolta volna, 
hogy itt gyárak lesznek. 

– Emberi értékek nélkül, amik önökben vol-
tak mindez nem jöhetett volna létre – mondta 
a 35 év után elköszönő polgármester. – Átadták 
nekünk a gondoskodást és a kötelezettséget. Ma 
az értékteremtésnek és az együvé tartozásnak 
óriási értéke van. Ez a település nagyon szépen 
fejlődik, szép jövő előtt áll. Én azt szeretném, 
ha továbbra is átadnák a tapasztalataikat a fiata-
loknak, akik képesek arra, hogy tovább építsék 
a falut és tovább vigyék jó hírét az országban. 
Szívből kívánom, érezzék mindennap, hogy 
nem volt hiábavaló az önök dolgos élete!

Ezt követően szimbolikusan átadta az idős 
emberekről és a faluról való gondoskodás ne-
héz, de örömteli terhét a már 16 éve mellette 
dolgozó Sári Lajosnak.

Az alpolgármester megígérte, hogy minden 
tőle telhetőt megtesz az időskorúak érdeké-
ben, ha lehetősége lesz rá. A köszöntők után 
ünnepi műsor következett, amelyben felléptek 
a helyi óvodások, a Borostyán Népdalkör és a 
Petőfi iskola német nemzetiségi tánccsoportja.
A zsúfolásig megtelt művelődési házban nagy 
sikert aratott a Vivát Művészeti Egyesület szí-
nes, zenés, táncos műsora is.

smolnár

R e n d h a g yó  kö s z ö n tő  a z  Id ő s e k  Nap j á n
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Őszintén be kell vallanom, hogy a 
Nemesvámoson eltöltött több mint 35 év-
ben ennek az írásnak az elkészítése ment 
a legnehezebben. Nehéz szívvel és enge-
delmeskedni nem akaró kézzel kezdtem 
hozzá e gondolatok leírásához. 

Mint a nemesvámosiak szolgálatában 
álló ember, utoljára szólítom meg 
Önöket a nemesvámosi újságon ke-
resztül. 

Ha tetszik, ha nem, az embernek 
leltárt kell készítenie, mert nemcsak 
a hosszú szolgálat ér véget, hanem 
ismét eltelt egy választási ciklus is, 
amelyet egy értékeléssel illik lezárni. 

Az itt töltött több mint három év-
tizedről, annak terjedelme miatt e 
helyen nehéz lenne leltárt készíteni, 
de a legfontosabb történéseket érde-
mes megemlíteni. 

1975-ben fejeződött be az első 
nemesvámosi vízhálózat kiépítése, 
1976-ban épült fel a nemesvámosi 
óvoda, 1976-ban épültek meg az első 
aszfaltos községi utak (pl. Dózsa Gy. 
utca, Malom utca, József A. utca, 
Ady E. utca). 

A korábbinál erőteljesebben foly-
tatódtak a telekalakítások a község-
ben. A 80-as évek elején elkészült a 
község első rendezési terve, amely 
megalapozta a község összehangolt, 
tervszerű fejlődését. E munka eredmé-
nyeként a 80-as évek elejétől felgyorsult 
a lakásépítés. Az új utcákban kialakított 
lakótelkeken 221 új lakóház épült, s az 
önkormányzat kiépíttette a szükséges 
közműveket. 

A község lakóinak száma folyamatosan 
növekedett. A 70-es évek elején volt 1640 
főről mára 2700 fő fölé emelkedett.

Bővíteni kellett az óvodát és az általá-
nos iskolát, hogy a nemesvámosi gyer-
mekek számára legyen elég hely ebben a 
két intézményben. Az önkormányzat ezt 
a feladatot is megoldotta. A 80-as évek 
elején a község számára új ivóvízbázist 
kellett keresni, mert az I. számú kút vize 
olyan mértékben nitrátossá vált, hogy azt 
már használni nem lehetett. Új kutat fú-
rattunk és köttettünk be a vízhálózatba. 
1986-tól építőközösségek alakításával, az 
önkormányzat támogatásával elkezdtük 
a gázvezeték kiépítését. A gázvezeték ki-
építése 1990-re befejeződött. 

Az 1990-es év gyökeres változást hozott 
a község életében. Nemesvámos teljesen 
önálló önkormányzati településsé vált. A 
frissen megválasztott képviselők elhatá-
rozták, hogy a község a gazdasági és szel-
lemi kapacitását kihasználva a saját útját 
fogja járni. Erőteljes fejlődés indult meg. 

Azonnal nekiláttunk a szennyvízcsator-
na-hálózat építésének előkészítéséhez. A 
község 1993-ban az országban egyetlen-
ként nyerte el a hazai és Európai Uniós 
pályázatot együtt. Ennek eredményeként 
úgy építhettük ki a szennyvízcsatorna há-
lózatot, hogy a településen élőknek nem 
kellett hozzájárulást fizetniük.  Ezt köve-
tően kiépítettük a kábeltévé-hálózatot. 
Teljesen átépítettük az általános iskolát, 
és új sportcsarnokot építettünk. Közben 
erőteljesen szorgalmaztuk az iparterület 
fejlesztését és a vállalkozások letelepíté-
sét. Ennek eredményeként több nagy-
vállalat telepedett le Nemesvámoson pl. 
HARIBO, Alcoa, MTD Hungária, Csatá-
ri Plast Kft., Korán-Transz, új benzinkút
stb. 

A község északi oldalán kialakított ipar-
terület teljesen átalakította a község arcu-
latát. Az iparterülethez kapcsolódóan ki-
épült egy korszerű, a falut a tapolcai úttal 
összekötő bekötőút, és idén elkészül hozzá 

a járda és a közvilágítás is. A vállalkozá-
sok letelepedésének és megerősödésének 
következtében létrejött több, mint 800 új 
munkahely, amely a mai magyarországi 
viszonyok között nagy jelentőséggel bír. 
A vállalkozások most már több, mint 150 
millió forint adót fizetnek be a község

költségvetésébe. Az ipartelepítés követ-
keztében folyamatosan növekvő saját 
bevétel lett az alapja az elmúlt évek 
fejlődésének. Az elmúlt 16 év fontos 
eredményei közé tartozik, hogy sike-
rült egy szép, kulturált polgármesteri 
hivatalt kialakítani és egy szép játszó-
teret építtetni. Kiépült a községet tel-
jesen lefedő vezetékes telefonhálózat. 
Korszerűsítettük az általános iskola 
fűtését és világítását, elvégeztük az 
óvoda felújításának első két ütemét. 
A közök jelentős részében aszfaltos 
utat építettünk. A legfontosabb beru-
házást, a már több év óta tervezgetett 
ivóvízhálózat korszerűsítést és az ivó-
vízbázis teremtést is sikerült megva-
lósítani. Elkészült 310 millió forintos 
költséggel a veszprém-nemesvámosi 
ivóvízhálózat összekötése, a Dózsa 
György és Kossuth utcai ivóvízhálózat 
cseréje. Ez óriási eredmény, hiszen ezt 
a beruházást saját erőből valósítottuk 
meg. 

Régi álmunk volt a községi utak, 
járdák és a hozzájuk kapcsolódó, a je-
len kor követelményeinek megfelelő 
csapadékvízelvezető-rendszer kiépítése. 

A sok munka és takarékoskodás ered-
ményeként ennek is eljött az ideje. Eb-
ben az évben a Dózsa Gy., a Malom és a 
Fészek utca teljes átépítésére, valamint a 
Kossuth utcai járda és csapadékvíz elve-
zető rendszer kiépítésére kerül sor. Ezek 
a munkálatok 180 millió forintba kerül-
nek. Ehhez a beruházáshoz a Regionális 
Fejlesztési Tanácstól való pályázat elnye-
résével 24,4 millió forint vissza nem térí-
tendő támogatást kaptunk. Elkészültek a 
ravatalozó tervei, s a megépítéséhez szük-
séges források is rendelkezésre állnak, 
bár a beruházás lehet, hogy átcsúszik a 
következő évre az engedélyezési eljárások 
elhúzódása miatt. A község fejlődését az 
ipartelepítés és a különböző beruházások 
jelentős mértékén túl az intézményrend-
szer fejlődése, megerősödése, a kultúra és 
a sport iránti érdeklődés növekedése, va-

Csak így tovább, Nemesvámos!
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lamint egyesületek és más önszerveződő 
csoportok létrejötte is jelzi. Az elmúlt 16 
évben folyamatosan korszerűsítettük a 
közigazgatást, amelynek eredményeként 
ma korszerű informatikai háttérrel jól 
felkészült szakemberek végzik a község 
közigazgatási feladatait. A körjegyzőség 
– amelynek magas színvonalú tevékeny-
ségét a törvényesség, a gyors és ember-
központú ügyintézés jellemzi – többször 
kapott elismerést az elmúlt években. Ez 
az intézmény a település meghatározó 
intézménye, amelyre az önkormányzat 
nagy biztonsággal támaszkodhat. 

A község képviselő-testülete szerveze-
tileg és gazdaságilag is megerősítette a 
Petőfi Sándor Általános Iskolát, aminek
következményeként eredményesen fo-
lyik a német nemzetiségi nyelvoktatás, és 
megszervezésre került a sajátos nevelést 
igénylő gyermekekről való gondoskodás. 
A Petőfi Sándor Általános Iskola helyzete
szervezetileg, szakmailag és gazdaságilag 
is stabil. A továbbiakban a gyermeklét-
szám növekedése várható az iskolában. 

A napközi-otthonos óvoda dolgozói 
létszámstruktúrájának átalakításával és 
nagy arányú épületfelújításokkal, vala-
mint az óvodai költségvetésének meg-
erősítésével jelentős előrehaladást ér-
tünk el. A gyermeklétszám az óvodában 
folyamatosan növekszik, ami bíztató és 
az általános iskolába kerülő gyerme-
kek számának növekedését vetíti előre. 
A legnagyobb fejlődés a közművelődési 
intézmények működésében következett 
be. A közösségi ház már szinte teljes ki-
használtsággal működik, a művelődési 
ház használata és a rendezvények száma 
növekvő tendenciát mutat. A jól műkö-
dő közművelődési intézmények műkö-
déséhez társult a Kulturális és Sportbi-
zottság eredményes munkája, amelynek 
következtében eredményesen működött 
a Nyitott Műterem a közösségi házban, 
valamint a község jó hírét öregbítette a 
festőtábor is. A képzőművészek számára 
indokoltnak látszik egy alkotóműhely lét-
rehozása. A Kulturális és Sportbizottság 
egyre színvonalasabban szervezte meg a 
községi tömegsport rendezvényeket, to-
vábbá tevékenyen részt vett a szabadidő 
hasznos eltöltését szolgáló létesítmények 
létrehozásában. 

Nagy öröm volt számunkra a nyugdí-
jasklub létrejötte és a szívet-lelket melen-
gető népdalkör éneke. Álmaink és terve-
ink megvalósítása során végül nemcsak 
a problémák megoldásáig jutottunk el, 

hanem elkezdhettük a jövőbe mutató fej-
lesztéseket és a falu szépítését is. 

Eredményes kapcsolatokat építettünk 
ki a társtelepülésekkel, különösképpen 
Veszprém várossal. 

A község külső megítélése abszolút po-
zitív, az egész országban jó hírnek örvend 
annak ellenére, hogy néhány nemesvámosi 
polgár jelentős érdemeket szerzett ennek a 
jó hírnévnek az elrontásában. 

Az elért eredmények önmagukért be-
szélnek. 

A község irányítását, vezetését nyugodt 
lelkiismerettel adhatjuk át az október 1-
jén megválasztásra kerülő polgármester-
nek és képviselő-testületnek. 

A község képviselői és a bizottságok 
nem képviselő tagjai is önzetlenül, időt, 
energiát nem sajnálva végezték a rájuk 
bízott feladatokat. Sokszor kellett nagy 
felelősséggel járó, esetenként vitákat ki-
váltó döntéseket hozniuk. Soha nem kö-
töttek elvtelen alkukat, nem érvényesítet-
tek egyéni érdekeket. 

Munkájuk eredményét mindenki lát-
hatja, hiszen minden döntés végrehajtása 
nyilvánosság előtt zajlik. Nyíltságuk, em-
beri tartásuk nagy mértékben segítette az 
eredményes munkát. Csak megjegyzem: a 
község képviselői a jogszerűen felvehető 
tiszteletdíjukról 1990 óta minden évben 
lemondtak, és ezzel a községnek az elmúlt 
16 év alatt több mint 100 millió forintot 
takarítottak meg. Ezt az összeget teljes 
egészében fejlesztésekre fordíthattuk.

Most, hogy polgármesterként az utolsó 
írást juttatom el a község lakóihoz, nem 
maradhat el az elköszönés sem. 

Nagyon sok időt töltöttem 
Nemesvámoson – több mint 35 évet –, 
ebből több mint 32 éven át (a község la-
kóinak bizalmából) a község egyik veze-
tője voltam. 

A sors úgy hozta, hogy nekünk – Önök-
nek és nekem – együtt kellett továbbépí-
teni, átépíteni azt, amit az elődeink ránk 
hagytak. Úgy érzem, hogy ez a közös mun-
ka eredményes volt. A nemesvámosiak 
méltán lehetnek büszkék falujukra, az el-
ért eredményekre. A közös munka során 
sok szorgalmas, a családját, faluját szerető, 
embertársait tisztelő emberrel dolgoztam 
együtt. Kitartásukat, józan emberi hozzá-
állásukat tisztelem és nagyra becsülöm. 
Munkám nélkülük elképzelhetetlen lett 
volna. Köszönöm mindenkinek a türel-
met, a támogatást és a bizalmat! 

Külön kell megköszönnöm a közvet-
len munkatársaim munkáját. Munkájuk 

eredményeire támaszkodva hozhattam,  
hozhattunk meg a község sorsát és jövőjét 
meghatározó döntéseket. Nyugodtan ki-
mondhatom, hogy rossz előkészítés vagy 
helytelen adatszolgáltatás miatt nem kerül-
tünk tévútra sohasem. A község körjegyző-
je és dolgozói színvonalas, pontos munkát 
végeztek, tevékenységüket teljes egészében 
a község és az önkormányzat érdekeinek 
való alárendeltség jellemezte. Nélkülük 
nem tudtam volna eredményes munkát vé-
gezni. A polgármesteri munkát közvetlenül 
segítő munkatársaimnak külön köszönöm, 
hogy alkalmazkodtak a változó terheléssel 
járó munkához és jelentős részt vállaltak a 
döntések előkészítésében. 

Az intézmények vezetői önállóan, nagy 
felelősséggel végezték feladataikat. Nekik 
köszönhető, hogy a község intézményei-
nek működése stabil. 

Az elmúlt időszak nagyon fontos tanul-
sága, hogy ott születnek jó eredmények, 
ahol békesség és összefogás van, ahol az 
embert a munkája és eredményei alapján 
ítélik meg. Ahol annak az embernek a 
szavai hitelesek, akinek a szavai a tette-
it tükrözik. Nemesvámos ilyen település 
volt, reméljük ilyen is marad. 

Bízzanak hát továbbra is azokban, akik 
tetteikkel bizonyították, hogy ízig-vérig 
nemesvámosiak és vállalták döntéseikért 
a felelősséget, annak összes következmé-
nyével együtt! 

Munkatársaim, az intézmények vezetői 
és a képviselők, mi így együtt szövetséget 
kötöttünk arra, hogy biztosítjuk a falu 
fejlődését, megőrizzük belső békéjét és 
világszerte terjesztjük jó hírét. 

Ha nem is sikerült minden úgy, ahogy 
elterveztük, ígéreteinket szinte teljes 
egészében teljesítettük. Csak így tovább, 
Nemesvámos!

Az elmúlt évek ismeretei és tapasztala-
tai alapján jó szívvel ajánlom az Önök fi-
gyelmébe Sári Lajos polgármesterjelöltet, 
Krámli József, Kövesi Sándor, Takács At-
tila, Kovács Géza, Illésfalvi József, Dr. 
Németh József, Homonnai János, Csiz-
madia Istvánné, Marosi István, Loksáné 
Rózsás Ildikó, Nagy Imre képviselőjelöl-
teket. 

Végül kívánok Önöknek október 1-jén 
jókedvű és eredményes önkormányzati 
választást, ezt követően pedig eredménye-
sen fejlődő, jól működő Nemesvámost, 
benne boldog polgárokkal. 

Fodor István
polgármester
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A Közgyűlés szeptember 14-i, 
utolsó ülésén összegeztem az el-
múlt négy év eredményeit. Meg-
könnyítette dolgomat, hogy az 
Állami Számvevőszék átfogó vizs-
gálatáról szóló jelentés is e napon 
került a képviselők elé.

Jó érzéssel nyugtázhattam, hogy 
az ÁSz főigazgatója, dr. Lóránt 
Zoltán, korábban már a megyei 
sajtóban is publikált megállapí-
tása szerint: a „Veszprém Megyei 
Önkormányzat átlag feletti mó-
don gazdálkodott a reá bízott 
közpénzekkel, és példamutató 
együttműködést valósított meg a 
megye településeivel.”

Az együttműködésben elsősor-
ban a kistelepüléseket támogat-
tuk, illetve az önhibájukon kívül 
hátrányos helyzetben levőket jut-

tattuk pályázati, vagy közvetlen 
beruházási lehetőséghez.

Fontos döntésünk volt pl. a 
mentőállomások megvalósítását 

ösztönző 150 millió forint, vagy a 
tűzoltó testületek fejlesztését szol-
gáló 100 millió forint odaítélése.

De támogatásunkkal felépült, 
vagy megszépült jó néhány temp-
lom, községi épület, buszmegálló 
és játszótér, létrejött számos helyi 
rendezvény, amelyek egyszerre 
bizonyítékai és éltetői a kisebb-
nagyobb közösségek összetartó 
energiáinak.

Remélem, hogy az MDF színe-
iben, a következő években is mó-
dom lesz a közgyűlési döntések 
befolyásolására, a megyénkben 
kialakult politikai béke megerő-
sítésére és értékes településeink 
javának szolgálatára.

Kuti Csaba
a Veszprém Megyei Közgyűlés 

elnöke

Minden fillér
a községek javát szolgálta

Nyugodtan dőlhetek hátra a székemben!

Ha én lennék a polgármesterjelölt Vámoson…
...akkor egészen biztosan egy szóból állna a 

programom: folytatjuk!
Folytatjuk mindazt, ami megindult a faluban 

már jó régen. Mondhatnám, hogy a rendszer-
váltás óta, de legyünk őszinték: már azelőtt is 
olyan előkészítő tevékenység folyt, amelynek 
várható hatását évtizedekre előre tervezték 
meg. Mert a falunak akkor is volt egy nagy 
ereje: nem sokat törődött a hatalommal, a po-
litikával, hanem azzal, hogy minél több előnyt 
tudjon megszerezni a döntési fórumoktól, a 
minisztériumoktól. Minket már nem ért fel-
készületlenül a rendszerváltás, csak felgyorsí-
tottuk ezeket a folyamatokat. Azaz rendszerbe 
szerveztük, pályára állítottuk az elképzelésein-
ket, és éltünk az új lehetőségekkel, azaz a hazai 
és uniós pályázatokkal. 

Most látom, mindenhol többes számot hasz-
nálok, pedig én csak haszonélvezője voltam 
ennek a két évtizedes nagy sorozatnak. Telket 
vásároltam és építkeztem, vizet, szennyvíz-
vezetéket, gázt vezettem a házamhoz. Láttam 
felépülni az üzleteket, megújulni az iskolát. A 
szemem láttára nyíltak meg az új utcasorok az 
új és modern házakkal, lett gyógyszertár és új 
orvosi rendelő, újult meg az óvoda. Lett sport-
csarnokunk, amelynek teteje most már kibírja 
a bakonyi viharokat is. Nem győztem számol-
ni a sok vállalkozás cégtábláját. S hirtelen ha-
talmas ipari üzemek nőttek ki a falu határában 
a semmiből, és megszűnt a munkanélküliség. 
Már akkor az a hír járta, hogy Veszprémet Vá-
moshoz csatolják, mert gyorsabban fejlődünk, 
mint a megyeszékhely, de többen tiltakoztunk 

a terv ellen: nem kell nekünk egy visszahúzó 
erő a nyakunkra.

Ez persze csak tréfa, de az már nem, hogy 
közben a falu ügyesen alakította a hagyomá-
nyait: sorra jelentek meg a település történe-
tét bemutató könyvek, új művészeti csopor-
tok alakultak, lett képzőművészeti körünk, és 
letepedtek Abonyi Gáborék a lovasiskolájukkal, 
lett kábeltévénk, sportolóink is egyre jobbak 
voltak, a búcsú is népszerű maradt, a falunap 
még népszerűbb lett, volt virágos akciónk, 
kicseréltük a ronda buszmegállókat – és már 
megint többes számban fogalmazok!

Igen, mert egyre jobban érzem magam itt, 
egyre több az ismerősöm, a barátom, Egyre 
több szomszéddal járunk össze nyári estéken 
egy kis beszélgetésre, nyársalásra, koccintásra. 
A kisleányokból pedig szemrevaló ifjú hölgyek
lettek, akik után érdemes megfordulni. Ez a 
falu lett az otthonom, és éreztem a legfonto-
sabb  erejét: az egységét.

Ezt a falut soha nem bontotta meg a politi-
ka. Volt egy jó polgármesterünk – jó pihenést, 
Fodor Pista! – egy összetételében aránylag ke-
veset változó, de mindig egyfelé húzó képvise-
lő-testületünk, egyre jobb lett a polgármesteri 
hivatal munkája. (Csak ne küldenék mindig 
olyan pontosan azokat a fránya adóspapíro-
kat!)

És most megint nagyon rákapcsolt a falu: 
megkezdődött a díszburkolatú járda építése, 
a Dózsa György utca teljes rekonstrukciója, 
építenek parkolót a temető elé, a Kossuth La-
jos utcán hatalmas gépek cserélik a csöveket, 

a víz olyan erővel jön a csapból, hogy kiveri a 
poharat a kezemből. (Úgy kell nekem, miért 
iszom vizet!) Lesz új sporttelepünk, ha az ön-
zetlen vámosiak is úgy akarják. Talán felépül 
majd a katolikus templom is, meg lesz új kö-
zépiskola!!

Mindebben szerettem volna magam is részt 
venni. Van egy álmom is ezekhez: de jó lenne 
a sok villanyvezetéket eltüntetni, levinni a föld 
alá. A polgármester szerint ez egy hatalmas 
vagyonba kerülne. Lehet, de kezdjünk el ter-
vezni és pályázni, hátha egyszer sikerül! Meg 
sikerül megépítenünk a kerékpárutat, még ha 
kell egy kis csalafintasággal is, Veszprém felé,
sőt le a Balaton felé, vagy éppen Vázsony felé 
is. Meg jó lenne két újabb autósáv egészen 
Veszprémig, meg építsük már ki a világítást 
egészen az új benzinkútig, hogy főleg télen, 
sötétben és ködben betaláljunk a faluba.

Van itt terv bőven, száz évre elegendő. Eb-
ben akartam részt venni, mint esetlegesen 
megválasztott képviselő. Hogy a személyem-
mel is mutassam: csak egységesen húzó, po-
litikai megosztottságtól mentes vezetés tudja 
a vámosiak életét minőségében gyarapítani. 
De hát vissza kellett lépnem a jelöléstől, mert 
a választási törvény végül is csak egy helyen 
engedte meg az indulást.

Nem baj, lép helyemre majd más, olyan, aki 
hisz abban, hogy a legfontosabb kulcsszó most 
tényleg ez Vámoson: folytatjuk!

Praznovszky Mihály,
aki a Fészek utcában lakik

HIRDETMÉNY
Tájékoztatom a község 
német kisebbségi válasz-
tói névjegyzékben sze-
replő választópolgárait, 
hogy a 2006. október 1-jei 
német kisebbségi képvi-
selőválasztásra a helyi vá-
lasztási bizottság az alább 
felsorolt jelölteket vette 
nyilvántartásba: Fertig 
Ferenc, Fertig János, 
Fertig Józsefné, Fertigné 
Domonkos Marianna, 
Kiss Józsefné, Somkuti 
Ferenc, Stáhl Józsefné, 
Strennerné Stáhl Éva. 

Sári Judit
a helyi

választási iroda vezetője
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2006. október 1-jén a települések választópolgárai polgármes-
tert, helyi önkormányzati képviselőket és megyei közgyűlési 
tagokat választanak. A 6. számú egyéni országgyűlési választó-
kerületben (melynek Nemesvámos és Veszprémfajsz is része) 
időközi országgyűlési képviselőválasztásra is sor kerül. 

Veszprémfajszon pedig mindezeken túl első alkalommal né-
met kisebbségi önkormányzati képviselőkre is voksolnak mind-
azok a választópolgárok, akik kérték a német kisebbségi választói 
névjegyzékbe történő felvételüket. 

A szavazással kapcsolatos fontosabb tudnivalók:
A szavazás reggel 6 órától 19 óráig tart. Szavazni személyesen 

a kijelölt szavazóhelyiségben lehet. Nemesvámoson az 1. számú 
szavazókör a volt polgármesteri hivatalban (Kossuth u. 43.), a 
2. számú szavazókör a jelenlegi hivatal házasságkötő termében 
(Fészek u. 7.) működik. Veszprémfajszon polgármesterre, illet-
ve települési képviselőkre a kultúrházban adhatják le voksukat 
a választópolgárok, míg a német kisebbségi képviselő-választást 
lebonyolító szavazatszámláló bizottság az önkormányzati hiva-
talban (Fő u. 57.) látja el munkáját. 

Szavazni a személyazonosság és a lakcím megállapítására alkal-
mas érvényes okmányok bemutatásával lehet. A személyazonos-
ság más módon történő igazolása (pl. személyes ismertségre való 
hivatkozással, érvénytelen igazolvány bemutatásával) a vonat-
kozó jogszabály alapján nem fogadható el. Érvényes okmányok 
hiányában a szavazatszámláló bizottság nem adhat lehetőséget a 
szavazásra.

Segítség a szavazatszámláló bizottságnak, ha a választópolgár a 
választásról szóló, részére már korábban megküldött értesítőket 
magával hozza. Ezen az iraton szerepel ugyanis a választópolgár 
névjegyzékben lévő sorszáma. Az értesítőn többek között a sza-
vazóhelyiség címe és más fontos tudnivalók is megtalálhatók. Az 
értesítő bemutatása azonban nem feltétele a szavazásnak. 

A választópolgár 4 szavazólapot kap kézhez (kivétel a 
veszprémfajszi német kisebbségi szavazókör, ahol értelemszerű-
en egyetlen szavazólapon történik a szavazás). Külön szavazólap 
szolgál a polgármester, a települési képviselő, a megyei közgyűlé-
si tagok, továbbá az országgyűlési képviselő választására. 

A települési képviselők választására szolgáló szavazólap kivé-
telével a többi szavazólapon egy jelöltre, illetve listára lehet érvé-
nyesen szavazni a jelölt vagy a jelölő szervezet neve melletti vagy 
feletti körben elhelyezett két, egymást metsző vonallal. 

A települési képviselőjelöltek választására szolgáló szavazó-
lapon legfeljebb annyi jelöltre lehet szavazni, ahány tagja lesz a 
képviselő-testületnek (Nemesvámoson 9, Veszprémfajszon 5 je-

löltre). A szavazat akkor is érvényes, ha ennél kevesebb jelöltre 
adja le voksát a választópolgár.

Veszprémfajszon a német kisebbségi képviselő-jelöltek vá-
lasztására szolgáló szavazólapon érvényesen szavazni legfeljebb 
5 jelöltre lehet (a kisebbségi önkormányzati képviselők száma 
ugyanis a törvény szerint 5 fő).

A mozgásában gátolt választópolgárt – igény esetén – a sza-
vazatszámláló bizottság két tagja mozgóurnával felkeresi. A bi-
zottságok a választópolgár kérésére megmagyarázzák a szavazás 
módját. Aki a szavazólap kitöltését elrontotta, helyette egy alka-
lommal újat kérhet. Erre a szavazólapnak az urnába helyezése 
előtt van mód. 

A választás a polgármester, települési képviselők és a me-
gyei közgyűlési tagok választását illetően egyfordulós, nincs 
sem érvényességi, sem eredményességi küszöb. Polgármester 
az lesz, aki a jelöltek közül a legtöbb érvényes szavazatot kapta. 
Települési képviselő Nemesvámoson a jelöltek közül az a 9 fő, 
Veszprémfajszon az az 5 fő lesz, akik sorrendben a legtöbb érvé-
nyes szavazatot kapták.  

Az országgyűlési képviselő-választás akkor érvényes és ered-
ményes, ha a választókerület választópolgárainak több mint fele 
részt vesz a szavazáson és a megjelentek több mint fele ugyanarra 
a jelöltre adja le szavazatát. Ellenkező esetben második forduló 
megtartására kerül sor, melynek időpontja  2006. október 15-e.

Veszprémfajszon a német kisebbségi választás eredménytelen, 
ha 5-nél kevesebb jelölt kap érvényes szavazatot. Képviselő az az 
5 jelölt lesz, aki a legtöbb szavazatot kapta. 

Tájékoztatom a választópolgárokat, hogy a Helyi Választási 
Bizottság Nemesvámoson 3 polgármester-jelöltet és 21 képvi-
selő-jelöltet, Veszprémfajszon 2 polgármester-jelöltet és 13 kép-
viselő-jelöltet, illetve 8 német kisebbségi képviselő-jelöltet vett 
nyilvántartásba. 

Az időközi országgyűlési képviselő-választáson 3 jelölt indul: 
Dr. Horváth Zsolt (FIDESZ-KDNP közös jelöltje), Katanics Sán-
dor (MSZP-SZDSZ közös jelöltje) és Medveczki Zoltán (Ma-
gyarországi Zöld Párt jelöltje).

A megyei közgyűlés tagjainak választására szolgáló szavazó-
lapon 6 jelölő szervezet (FIDESZ-KDNP, FKGP, MDF, MIÉP, 
MSZP-SZDSZ, MVPP) által állított lista egyikére lehet érvénye-
sen szavazni. 

Kérem a választópolgárokat, éljenek választójogukkal! 

Sári Judit
a helyi választási iroda vezetője

VÁ L A S Z T Á S



8 Községi Híradó 9Községi Híradó

Nemesvámosi polgármesterjelöltek
Bozóky Jenő Ferenc
független polgármester- és képviselőjelölt

1992-ben kezdtem építkezni, majd költöztem családommal Nemesvámosra. Immár nagycsaládosként 
feleségemmel együtt négy kiskorú gyermekünket neveljük.
Felsőfokú tanulmányaimat követően tanárként, majd mintegy 15 éve – kiegészítő tanulmányokat vé-
gezve – elsősorban pénzügyi területen dolgozom. Széleskörű kapcsolatokkal rendelkezem. Több alka-
lommal is felsővezetői beosztásban országos szintű feladatokat láttam el.
Sokak biztatására és felkérésére vállaltam el a jelöltséget, s az engem támogató induló képviselőjelöltek 
és szimpatizánsok együttes munkájával készítettük el a Nemesvámosi emberekért című, a megújulást 
szolgáló programunkat, tanulmányt (www.infornax.hu/jodontes). A település megújulása jegyében 
szigorú, költségtakarékos gazdálkodásra, a pénzügyi források hatékony kihasználására, számon kér-
hető, a falu közösségét szolgáló, vele együtt gondolkodó és döntő, felőle gondoskodó önkormányzat 
megteremtésére törekszem. A nemesvámosi ember, minden helyi lakos érdekét elsősorban figyelembe
véve ajánlom fel munkámat. 
Vallom, hogy az önkormányzatnak a vámosi embert kell szolgálnia, az önkormányzat az emberekért 
van. Szolgáltat, különösen a jelen nehézségeit megoldva úgy, hogy megalkuvást nem ismerve tartja 
szem előtt az emberi értékeket és a település jövőjét. Nyitott, párbeszédet folytató önkormányzatra van 
szükség. A közös gondolkodás, a közös akarat erejével születhet újjá közösségünk!
Kérem, legyen támogatója és aktív részese ennek a megújulásnak! Köszönöm bizalmát, s kérem, sza-
vazatával támogassa a Nemesvámosi emberekért című program megvalósulását.

Koltai György
független polgármester- és képviselőjelölt

Koltai György nyugállományú ezredes vagyok, 2005. március 11. óta Nemesvámos, Nagykút utca 10. 
alatti lakos. Tájékoztatom, hogy indulok a 2006. évi önkormányzati választáson, Nemesvámos polgár-
mesterjelöltjeként és képviselőjelöltként, mint független.  Az elmúlt közel másfél évben megszerettem 
e községet, ahol számos ismerősre és barátra találtam. Az életem hátralévő részét e községben szeret-
ném leélni, ezért tenni is szeretnék Nemesvámosért.
Fontos számomra, hogy a választók többségének bizalmát elnyerjem. E cél érdekében tájékoztatom 
Önt életutamról.
1952. január 27-én születtem Budapesten. Nős vagyok (feleségem  nyugállományú katona), két nagy-
korú gyermek apja. 1974-ben fejeztem be Szolnokon a Repülőtiszti Főiskolát, és lettem tiszt, majd a 
Katonai Akadémiát, egyetemet, szakmai és nyelvi tanfolyamokat végeztem. A kor kihívásának megfe-
lelően jelenleg is továbbképzési tanfolyamon veszek részt.
A tiszti pályám 35 éve alatt sok helyőrségben (Szolnok, Pápa, Budapest, Veszprém) szolgáltam, és 
számos beosztásban dolgoztam. 1986-tól nyugállományba vonulásomig, 2005. július 1-jéig vezető be-
osztásokban szolgáltam, így úgy érzem, hogy szervezői, vezetői és emberekkel való kapcsolattartási 
tapasztalatokra tettem szert, amelyeket mint polgármester szeretnék kamatoztatni a közösség érdeké-
ben. 
A fent vázolt életutam ösztönözött arra, hogy a nagyközség polgármesterjelöltjeként induljak a 2006-
os önkormányzati választáson.

Sári Lajos 
független polgármester- és képviselőjelölt

Nemesvámoson születtem 50 éve. Nős vagyok, két nagy gyermekem van, 19 és 21 évesek.
Idős szüleimmel együtt lakunk. Az általános iskolát Nemesvámoson, a középiskolát Győrben,  felsőfo-
kú tanulmányaimat pedig a Budapesti Műszaki Egyetem Gépészmérnöki Karán végeztem.
A katonaság engem sem került el. Három alkalommal összesen 26 hónapot szolgáltam, ebből 8 hóna-
pot tartalékos katonatisztként. Fejlesztő mérnökként 9 évig dolgoztam a Robixnál, majd a Gutbrod-
Robixnál 4 évet műszaki vezetőként tevékenykedtem, a Csatári Plastnál 12 éve műszaki vezető, fejlesz-
tőmérnök és szerszámtervező vagyok. A középiskolai és egyetemi évek alatt számos közösségi munkát 
végeztem (diáktanács tag, kollégiumi bizottság gazdasági vezetője, tankör titkár).
1990-ben a Református Egyház presbitériuma felkért, hogy induljak képviselőnek, elvállaltam, azóta 
vagyok képviselő és alpolgármester. Megszerettem ezt a munkát is. Szívesen segítek az embereken, jó 
érzés tenni a falu fejlődéséért. 2006-tól a Református Egyház presbitere vagyok.  
Számomra legfontosabb, hogy azt a fejlődési folyamatot, amely Vámoson 16 évvel ezelőtt megindult, to-
vább vigyem. Büszke vagyok mindarra, amit eddig elértünk; községünkből egy országosan is kiemelke-
dő életminőséget biztosító települést hoztunk létre. Ugyanakkor erőt adó feladatnak érzem, hogy megfe-
leljek ennek a kihívásnak: Nemesvámos XXI. századi arculatát kívánjuk együtt kialakítani. 
Ehhez szükségem van egy független, jó szakemberekből álló, a faluért tenni akaró képviselő-testületre 
és mindenekelőtt az Önök bizalmára, támogatására.
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Nemesvámosi képviselőjelöltek
Bésán János József
független jelölt

34 évesen informatikus és műszaki tanári 
diplomával helyi céget vezetek. 
Műszaki ismereteimre és gazdasági tapaszta-
lataimra építve szeretném az önkormányzat 
munkáját költséghatékonnyá és átláthatóvá 
tenni. Feladatomnak tekintem a párbeszéd 
kialakítását a lakossággal, kihasználva, bővít-
ve az informatikai lehetőségeket, pl. teleház 
kialakításával.
Az itt élők összetartozásának megerősítésére 
fontosnak tartom a közösségi, ifjúsági prog-
ramok támogatását, szervezését.
Pártoktól és másoktól független jelöltként 
kérem ehhez a munkához bizalmukat!

Farkas Béla
FIDESZ-MPSZ jelölt

Nemesvámosi képviselőjelölt vagyok. Az 
önkormányzati választáson a FIDESZ-MPSZ 
jelöltjeként indulok. Ezt őszintén vállalom, 
hiszen azt gondolom, hogy a község válasz-
tópolgárainak joga azt tudni, hogy a kép-
viselőjelöltek, akikre szavazhatnak, milyen 
értékrendet képviselnek. Közös értékeink 
megóvásában és új értékek teremtésében 
felajánlom munkámat, amihez segítséget 
nyújt kiterjedt kapcsolatrendszerem Ha ezzel 
Önök is egyetértenek, akkor ehhez kérem és 
köszönöm támogatásukat.

Csehné Orbán Veronika
független jelölt

1979-ben születtem Budapesten. 17 éve élek 
Nemesvámoson, mostanra a férjemmel és a 
kislányommal. Kereskedelmi, majd multi-
média fejlesztői iskolát végeztem, jelenleg 
gyesen vagyok 2,5 éves gyermekemmel.
Szeretném, ha a közösség tényleg közösség 
lenne. Kulturális és szabadidős programo-
kat szeretnék felnőtteknek és gyerekeknek 
egyaránt.
Fontosnak tartom az értékek megőrzését és 
azok továbbadását.

Homonnai János
független jelölt

Nyugdíjas vagyok, munkahelyem a Lovassy 
Gimnáziumban volt. 1991 és 2005 között 
igazgatóhelyettesként közvetlenül is irányí-
tója voltam az országosan kiemelkedő hírű 
iskola munkájának. Feleségem is tanár, gyer-
mekeink mindketten saját családdal rendel-
keznek. 1989 óta élünk Vámoson, jól érezzük 
magunkat a faluban, minden egyenes, tiszta 
szándékú emberrel szívélyes, jó kapcsolatra 
törekszem. Az önkormányzati választáso-
kon is szomszédok, ismerősök bíztatására 
indulok. Elsősorban a helyi oktatás-nevelés 
kérdéseiben tudnám hasznosítani tapaszta-
lataimat.

Csizmadia Istvánné
független jelölt

Nemesvámoson születtem 53 éve. Férje-
zett vagyok, két gyermek édesanyja és négy 
unoka boldog nagymamája. Mozgássérült 
vagyok 52 éve, 25 éve rokkantnyugdíjas. 
Régóta próbálok segíteni sorstársaimon. 
Az elmúlt évben kaptam egy elektromos 
mopedet, és ismét kimozdulhattam a négy fal 
közül. Ekkor szembesültem, hogy fogyaték-
kal élő embertársaim nem ismerik a törvény 
adta lehetőségeket, mellyel megkönnyíthetik 
mindennapjaikat. Célom: egészséges embe-
rekkel összefogva segíteni a fogyatékkal élő 
embereken, akik valami miatt mások lettek, 
de nem kevesebbek.

Illésfalvi József László
független jelölt

Ötvenhat éves nemesvámosi születésű 
vagyok. Két gyermek édesapja. Nyolc éve 
vagyok képviselő. Eddig megkezdett munká-
imat szeretném folytatni: ez a falu kulturális 
és sportéletének bővítése, a népdalkör (mely 
hírnevet szerzett falunknak) további támoga-
tása, civil és társadalmi szervezetek segítése, 
alkotóház létrehozása, kulturális események 
lebonyolítása, sportcentrum létrehozása (foci, 
kézilabda, atlétikai pálya), egyesületek támo-
gatása. Pap István és Petőfi utak felújítása.
Kérem további megtisztelő bizalmukat meg-
választásomhoz.
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Nemesvámosi képviselőjelöltek
Kovács Géza
független jelölt

37 éves vagyok, Nemesvámoson élek felesé-
gemmel és 4,5 éves lányunkkal. Matematika-
kémia-informatika szakos tanár vagyok. 10 
éve a helyi Bajnok DSE ügyvezetője, irányí-
tója. 8 éve vagyok képviselő, mint a pénzügyi 
bizottság tagja, majd a második ciklusban 
elnöke.
Szeretném folytatni ezt a munkát, tenni 
szeretnék azért, hogy községünk tovább 
fejlődjön, alakuljon. Fontos feladat számom-
ra, hogy a Vámoson élők közül egyre többen 
mozogjanak, sportoljanak. Lényeges, hogy a 
falu egységét továbbra is fenntartsuk!

Loksáné Rózsás Ildikó Katalin
független jelölt

37 éves vagyok, 7 éve élek Nemesvámoson 
férjemmel és két tizenéves gyermekemmel. 
Érettségi után az iparban, majd a kereskede-
lemben dolgoztam. Három éve saját virág-
boltomat üzemeltetem itt, Nemesvámoson. 
Nagyon fontosnak tartom, hogy a falu szép, 
rendezett és tiszta legyen. Az utcákat minél 
több virág díszítse. Legyenek padok és kukák 
kihelyezve. Gyermekeink és a tisztaság érde-
kében az ebtartási, télen a hóeltakarítási ren-
deletek szigorú betartása is a célom. Mindezt 
a civil szervezetekkel karöltve szeretném 
megvalósítani. 

Kövesi Sándor
független jelölt

48 éves, nős, kétgyermekes családapa vagyok. 
12 éve tagja a képviselő testületnek, 4 éve al-
polgármester. Középiskolai tanulmányaimat 
Veszprémben végeztem. Jelenleg a biztosítási 
szakmában dolgozom egy biztosítási társa-
ságnak. 
Szeretném továbbvinni képviselőtársaimmal 
megkezdett munkáinkat: az elavult vízhá-
lózat-vezeték cseréjének befejezése, utak, 
járdák, árkok rendbetételének fokozatos 
elvégzése, iskola, óvoda támogatása, fejlesz-
tése, tanulói létszám bővítése, nyugdíjasok 
és fiatalok segítése, kulturális rendezvények
támogatása.

Marosi István
független jelölt

Nemesvámoson születtem, 51 éves, nős 
vagyok. Három gyermekem van. Épület- és 
bútorasztalos mester a végzettségem. 17 éve 
vállalkozóként, néhány éve fiaimmal családi
vállalkozásban dolgozom. A közösségi élet-
ben mindig részt vállaltam, az utóbbi évek-
ben főleg a rendezvényeken. A kulturális élet 
és annak feltételeinek javítása szükséges egy 
jó faluközösség kialakításához. Fontosnak 
tartom községünkben zöld területek kialakí-
tását és a falugondnokság átszervezését.
Legfőbb célom azonban falunk békéjéért és 
az itt élő emberek megelégedésére dolgozni.

Krámli József 
független jelölt

Nemesvámoson élünk 1985 óta, 57 éves 
vagyok. Két fiunk, egy lányunk és két
fiúunokánk van. Megválasztásom esetén a
következő feladatok elvégzését sürgetném: 
ivóvízvezeték-rendszer cseréjének folytatása, 
utak, járdák, csapadékvíz-elvezetők további 
építése,  ravatalozó átépítése. sportpálya ki-
alakítása, a patakmeder csárda felőli részének 
rendbetétele. 
Tisztelettel kérem támogatásukat!

Nagy Imre
független jelölt

Nős vagyok, két gyermekem van, egy 15 éves 
leányom és egy 17 éves fiam, Nemesvámoson
élek. A végzettségem karosszérialakatos, 
azonban 1988-tól magánfuvarozással és gépi 
földmunkavégzéssel foglalkozom.
Mivel születésem óta a faluban élek, így so-
kan ismernek, és kapcsolataimon keresztül a 
falu lakóinak érdekeit szeretném képviselni. 
Fontosnak tartom az utak felújítását, rendbe-
tételét, az illegális szeméttelepek megszünte-
tését. 
Ehhez szeretném a helyi polgárőrség segítsé-
gét kérni, amelynek én is tagja vagyok. 
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Nemesvámosi képviselőjelöltek
Nemesi Lajos
független jelölt

Nemesvámoson élünk feleségemmel és hato-
dikos leányunkkal. Pályámat a természetvé-
delemben, a tájvédelem területén kezdtem. 
Jelenleg Várpalotán építéshatósági ügyintéző-
ként dolgozom. Mellette építészeti tervezéssel 
is foglalkozom. Részt vettem a falu rendezési 
tervének szakmai koordinálásában. A telepü-
lésfejlesztésben szerzett tapasztalataimat fel-
használva szeretném lakóhelyünket európai 
polgárhoz méltó és a XXI. század kihívása-
inak megfelelő, ugyanakkor hagyományait, 
értékeit megőrző településsé fejleszteni.

Sövényházi Balázs
független jelölt

Nemesvámoson élek feleségemmel és féléves 
kislányommal. Helyben működő adótanács-
adó és könyvelőirodánkat vezetem. Gazda-
sági, pénzügyi és számviteli szakemberként 
kívánok a község életében részt venni. 27 
éves, ambiciózus fiatalemberként szeretném,
hogy Nemesvámos modern (de hagyomá-
nyait megőrző), rugalmas gazdasággal és 
önkormányzattal rendelkező település legyen.

Dr. Németh József
független jelölt

A Nemesvámoson lakosként és orvosként el-
töltött 35 év, az emberekkel, a családok jelen-
tős többségével kialakult jó kapcsolat, problé-
máik ismerete, valamint az önkormányzat és 
a vámosi intézmények vezetőivel, dolgozóival 
meglevő jó viszony biztat és jogosít fel arra, 
hogy ismét induljak jelöltként a képviselő-
választásokon. Amennyiben még élvezem a 
választók bizalmát, megválasztásom esetén 
önös érdektől mentesen, tisztességesen, 
józan tárgyilagossággal fogom képviselni 
Nemesvámos és lakosainak érdekeit.

Takács Attila
független jelölt

Nemesvámoson születtem, 41 éves vagyok, 
két kisgyermek édesapja, helyi vállalkozó, 
dzsúdóedző. Továbbra is a közösségi élet 
szervezését tartom fontosnak. Sportpálya és 
közparkok létrehozását támogatom szociális 
helyiségekkel, ahol a gyermekeknek lehet 
biztosítani helyben a rendszeres sporto-
lás lehetőségét és családoknak a közösségi 
programok létrejöttét. Az egyesületek, civil 
szervezetek munkáját támogatni kívánom. 
Szeretném, ha a Nemesvámos faluképe olyan 
irányba fejlődne tovább, hogy a helyi lakosok 
büszkék lehessenek településükre. 

Sári Szabolcs
független jelölt

43 éves nemesvámosi lakos vagyok. Tanul-
mányaimat szakközépiskolában végeztem. 
Jelenleg községünk sportcsarnokának 
üzemeltetői feladatait látom el. A veszpré-
mi Waldorf Egyesületben és a Somhegyi 
Erdőbirtokossági Társulatban is tevékenyke-
dek. Célom, hogy minél több ember legyen 
aktív a döntéshozatalban, számomra fontos a 
véleménynyilvánítás igényének megteremtése 
és lehetősége fórumok, lakossági kezdemé-
nyezések és népszavazások révén, hogy a 
lakosság kezdjen el bízni saját megoldása-
iban, valamint önkéntesen és szolidárisan 
cselekedni.

Tóth Zoltán
FIDESZ-MPSZ jelölt

Születésemtől kezdve, azaz 39 éve élek 
Nemesvámoson.
Feleségemmel együtt neveljük gyermekünket.
Mindig fontos volt számomra a köz érdeké-
ben cselekedni.
A szociális ellátás területei, az egészségügyi 
szolgáltatás színvonalas biztosítása, a tömeg-
sport lehetőségének megteremtése, sport-
rendezvények szervezése és az egészséges 
életmódra való nevelés részemre elsődleges 
feladatot jelent.
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Veszprémfajszi polgármesterjelöltek
Csiba József László
független polgármesterjelölt

1990 óta Veszprémfajsz polgármestere vagyok. 3 gyermekem és 3 unokám van. Főállásban a Videoton Mű-
anyag és Festőüzemben dolgozom, mint gyárvezető-helyettes.
Az elmúlt évek folyamatos fejlődése után az önkormányzat fő feladata volt azon kevés anyagi források cél-
irányos felhasználása, melyek rendelkezésünkre álltak. Az önkormányzat lehetőségeit az elmúlt időszakban 
negatívan érintette az a tény, hogy barátom, néhai dr. Horváth Balázs nem kormánypárti képviselő volt, ezért 
a falu érdekében kifejtett tevékenysége a korábbi időszakhoz képest kevesebb sikerrel járt. 
Az önkormányzatnak jelenleg fő feladata a szociális háló bővítése. Ennek része a fiatalokkal és az idősekkel
való körültekintőbb törődés (helyi programok, felügyelet, igény esetén étkeztetés megoldása stb.). Az orvo-
si rendelő megtartása érdekében az önkormányzati eszközök mellett pályázati forrásokat is be kell vonni. 
Veszprémfajszon tovább kell lépni a falu és környezetének vonzóbbá tételével, hogy a későbbiekben további 
anyagi források képződjenek a település részére. Ehhez az önkormányzati választások után a testületnek 
megfelelő csapatmunkát kell kialakítani.

Kiss József
független polgármester- és képviselőjelölt

Veszprémfajszi képviselőjelöltek
Cseh Roland
független jelölt

32 éves veszprémfajszi lakos va-
gyok, nős, két gyermek édesapja. 
Egyéni mezőgazdasági vállalko-
zóként dolgozom. Munkámmal 
a falu és a gazdatársadalom érde-
keit szeretném képviselni, ezáltal 
Veszprémfajsz további fejlődését 
elősegíteni.

Fertig József
független jelölt
Számomra a legfontosabb a falu 
fejlődése, miután elkészült az új 
rendezési terv, ennek megfele-
lően a falu bővülése és az építési 
telkek mielőbbi felszabadítása.
Ezúton szeretném megköszönni 
a lakosság négyéves támogatását!

Fertig Ferenc
független jelölt

Eigner Ferenc
független jelölt

Veszprémfajszon születtem, 
4 gyermek édesapja vagyok. 
Egyéni vállalkozóként dolgozom 
immár 25 éve. Képviselőként 
szeretném a falu további fejlődé-
sét munkámmal segíteni, hiszen 
fiatal korom óta aktív résztvevője
vagyok a közösség életének.

Csomai Attila Miklós
független jelölt

Fertig János
független jelölt

Hámán Teréz
független jelölt

Strenner János
független jelölt

Fáth István
független jelölt

1958. 06. 30-án Veszprémfajszon 
születtem, itt élek kedvesemmel 
és három leánygyermekemmel. 
Hivatásos katonai pályámat befe-
jezve nyugállományba vonultam. 
Jelenleg egy őrző-védő kft-ben
dolgozom. Meggyőződésem, 
hogy összefogással, sérelmek 
mellőzésével ez a kis közösség a 
boldogulását, előbbre jutását ké-
pes megvalósítani. Képviselőként 
én is ebben segítenék. 
Fontos feladatnak tartom még 
az elmúlt években letelepedett 
családok beilleszkedését, boldo-
gulását segíteni.
Ehhez a tisztelt választópolgár-
ok megtisztelő szavazatára van 
szükségem.

Vígh István
független jelölt

Szafner Szabolcs
független jelölt
33 éves vagyok, 1986 óta élek 
Veszprémfajszon. 1995 óta egyé-
ni vállalkozóként dolgozom az 
építőiparban. Nős vagyok, egy 10 
éves kislány édesapja.
Megválasztásom esetén az Önök 
segítségével és támogatásával az 
alábbi fontos feladatok megva-
lósítását kívánom elősegíteni: a 
falu fejlődését elősegítő vállal-
kozások támogatását, a szelektív 
hulladékgyűjtés bevezetését 
Veszprémfajszon környezetünk 
fokozottabb védelme érdeké-
ben és a falu határán található 
játszótér fejlesztését, folyamatos 
rendben tartását.
Bízom mindenkiben, hogy sza-
vazatával támogat a választáson.

Rafael István
független jelölt
1989-ben költöztem Várpalotáról 
Veszprémfajszra. 20 éve vagyok 
vállalkozó, 2 felnőtt gyermekem 
van. Képviselőként elsősorban a 
település sportéletének szervezé-
sével foglalkoztam, képviselővé 
történő megválasztásom esetén 
ezt szeretném továbbfejleszteni.
A  testület munkájában mint 
„csapatjátékos” szeretnék részt 
venni.
A folyamatos fejlődés híve 
vagyok, ennek elősegítéséhez 
megfelelő energiát és kitartást 
érzek magamban.
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Habár az időjárás nem volt a leg-
megfelelőbb a veszprémfajsziak 
számára a nyár elején megtartott 
falunapon, a falu apraja-nagy-
ja mégis kivonult a tölgyesbe, 
ahol számtalan jó program várta 
őket. 

Először is a fajszi szakácsok 
tettek ki magukért, hisz mennyei 

ízű főztjükkel mindenki elégedett 
volt. A gyerekek is nagyon jól 
érezték magukat: kézimunkáz-
tak, festettek, birtokukba vették a 
légvárat. A fiatalok és a felnőttek
fociztak, tollasoztak, labdáztak, 
az asszonyok végre kibeszélget-
hették magukat, és megkóstolták 
egymás süteményeit.

Falunap Veszprémfajszon

Falunap Nemesvámoson
Idén először két napig állt 

a bál, azaz tartott a falunap 
Nemesvámoson. Ahogy a fajsziak, 
a nemesvámosiak is kénytelenek 
voltak pulóverben, kiskabátban 
ünnepelni, hisz augusztus elején 
szintén elromlott az idő. 

A falunapi ünnepségek több 
helyszínen zajlottak. Augusztus 
4-én délután a polgármesteri hi-
vatal mellett Fodor István nyitot-
ta meg a falunapot. Az ökumeni-
kus istentisztelet után megnyílt a 
Nyitott Műterem alkotói csoport 
képző- és iparművészeti kiállítá-
sa. A kiállítás díjazottjai idén: 16 
év alattiak: 1. Szőllőskei Adrienn, 
2. Kéri Bianka, 3. Ilies-Maior Pet-
ra, 16 év felettiek: 1. Nagy Sándor, 
2. Csizmadia Krisztina, 3. Orsós 
Erzsébet, különdíj: Vas Laura

 A nap a Gray Man zenekar 
nyitóbulijával fejeződött be.

Másnap már reggel megkez-
dődtek a gyerekprogramok és a 
kispályás focibajnokság meccsei. 
Délután kerékpáros ügyességi 
verseny, bográcsos főzőverseny 
volt, felvonultak a nemesvámosi 
Sirató SE Motoros Klub tagjai, és 
bemutatkozott a Star Dog Kutya-
iskola.

Kövesi Sándor alpolgármester 
átadta a versenyek győzteseinek 
a díjakat. Versenyeredmények: 
labdarúgás: 1. Rózsa, 2. Gyűr 
FC, 3. Old boys, 4. Cimborák, 
5. Pöcs FC, 5. Sasok, röplab-
da: felnőttek: 1. Beach ballada, 
2. Dream-team, 3. Rohamku-
kacok, 4. Csibefutam, ifik: 1. 
Dózerek, 2. Baseballosok, 3. 
Winners, 4. Forever, kerékpár: 
14 év alattiak: 1. Réger Máté, 2. 
Horváth Zsolt, 3. Sári Ádám, 14 
év felettiek: 1. Kopa Rajmund, 
2. Kaufmann Péter, 3. Farkas 
Gábor, főzőverseny: 1. Máté 
Zoltán, 2. Tóth Zoltán és csapa-
ta, 3.Cimborák.

A többi programot felsorolni is 
lehetetlen, de volt bábjáték, több 
koncert, mazsorett- és hastáncbe-
mutató, énekeltek a vámosi nyug-
díjasok, a veszprémi Petőfi Szín-
ház művészei, Halas Adelaida és 
Jeney Zoltán, Dávid Roland, be-
mutatkozott a Bonita Táncegyüt-
tes és az Acro Dance Rock and 
Roll csapata. Este két sztárzenekar 
lépett színpadra, az MC Haver és 
a Teknő, valamint a Unique. A 
napot tűzijáték és utcabál zárta a 
Story zenekarral.
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Habár augusztus 8-ától a nemesvámosiak 
már a veszprémi vizet használják, a két víz-
rendszer összekötését szeptember közepén 
ünnepelték meg a veszprémi, a vámosi telepü-
lésvezetők és a Bakonykarszt Zrt. szakemberei 
a vízmű veszprémi székházában.

A megjelenteknek Kugler Gyula, a 
Bakonykarszt Zrt. műszaki igazgatója mondta 
el, miért is volt szükség erre a 301 millió forin-
tos beruházásra.

– Mint szolgáltatónak, három feltételnek 
mindig meg kell felelnünk – mondta Kugler 
Gyula. – Megfelelő mennyiségű és minő-
ségű ivóvizet kell eljuttatnunk a fogyasz-
tókhoz megfelelő nyomással. Vámoson, 
Tótvázsonyban és Hidegkúton a mennyiség-
gel és a minőséggel volt gond, Veszprémben 
a nyomással. Nemesvámoson korábban évi 
120-130 ezer köbméter volt a fogyasztás, az 
utóbbi években pedig 150-160 ezer köbméter. 
Nyáron többször előfordult vízkorlátozás. A 
víz nitráttartalma 2005-ben már a határérté-
ken mozgott. Egy állapotértékelő tanulmány 
megállapította, hogy a három község számára 
hosszú távon a legbiztonságosabb és leggazda-

ságosabb megoldást a veszprémi vízellátó há-
lózattal való összekötés jelentené. 

Műszakilag és gazdaságilag is a Veszprém-
hez való csatlakozás mutatkozott a legkedve-
zőbbnek. A vizsgálatok kimutatták, hogy ez a 
megoldás egyben Veszprém város érdekeit is 
szolgálja, mivel megoldja az Egry városrész-
ben a víznyomás problémát. A műszaki igaz-
gató részletesen beszélt a kivitelezés fázisairól 
és a megépített létesítményekről.

– Ünnep ez a nemesvámosiaknak – jelentet-
te ki Sári Lajos, Nemesvámos alpolgármestere, 
a víziközmű társulás elnöke. – A beruházás 
2004-ben indult, és nem volt zökkenőmentes. 
Nemesvámoson két utcában, a Kossuth és a 
Dózsa György utcában kicserélték a vízvezeté-
ket, amit majd a Petőfi Sándor utcában is meg
kell tenni. Ezzel végre elérjük azt, hogy cső-
törés esetén nem kell elzárni az egész faluban 
a vizet, csak abban a négy-öt házban, amely 
érintett. 

– A beruházás Veszprém számára rend-
kívül előnyös – vette át a szót Dióssy László, 
Veszprém polgármestere. – A rendszerváltás 
óta a város környezetvédelmi beruházások-

ra költött legtöbbet. Igaz, ezúttal a beruházó 
Nemesvámos volt, de ez minkét település szá-
mára hosszú távon biztossá teszi a minőségi 
ivóvízszolgáltatást.

Fodor István, Nemesvámos polgármestere 
elmondta: a két település együttműködésének 
gyökerei a régmúltba vezetnek, és az ősöktől 
örökölt kötelesség, hogy ezt a ma élő generá-
ció folytassa.

– Első feladatunk a szennyvízcsatorna meg-
építése volt – folytatta Fodor István. – Ez a 
második beruházás azonban talán még je-
lentősebb, hisz az egészséges ivóvíz min-
denki számára a legfontosabb. Veszprém és 
Nemesvámos együttműködésre révén Vámos 
komoly pénzt takarított meg, hisz a rendszer 
jóval többe került volna, ha egyedül építjük 
meg. Óriási biztonságot is nyújt számunkra, 
hogy egy megyeszékhelyhez kötöttük a beru-
házást.  Önerőből, kevés lakossági hozzájáru-
lással sikerült megvalósítanunk. Köszönöm a 
veszprémi önkormányzat képviselő-testületé-
nek, hogy egyhangúlag megszavazták a beru-
házást, a Bakonykarszt Zrt.-nek pedig a kivite-
lezésben való aktív közreműködést.

Ünnep ez a nemesvámosiaknak
Csatlakozás a veszprémi vízellátó rendszerre

Az óvoda napi 11 órát tart nyitva, ezen idő alatt 10 főállású 
és egy félállású dolgozóval látjuk el az intézmény működéséhez 
szükséges feladatokat. A gyermekeket 3 csoportban fogadjuk, és 
a teljes nyitvatartási idő alatt óvónő foglalkozik velük.

A nevelési feladatok ellátáshoz a szakképzettség és a személyi 
feltételek a közoktatási törvényben előírtak szerint alakulnak, 
ami nevelési programunk eredményes megvalósítását segíti.

Ebben a nevelési évben 12 nagycsoportos gyermek megy is-
kolába.

A beíratott gyermekek száma 30 fő, mely költözések miatt még 
változhat. A létszámot tekintve az óvoda elérheti a 120%-os ki-
használtságot.

Nevelési programunk eredményes megvalósítása nagyban 
függ óvónőink szakmai felkészültségétől, ezért fontosnak tart-
juk a folyamatos képzés megvalósítását. A nevelési év folyamán 
egy óvónőnk megszerezte a közoktatás vezetői szakképesítést, 
két óvónőnk pedig elkezdte – a Környezetvédelmi és Vízügyi 
Minisztérium támogatásával – a Környezetkultúra az óvodában 
című, 90 órás továbbképzést. Normatív támogatásból, a Megyei 
Pedagógiai Intézet szervezésében az intézmény valamennyi pe-
dagógusa részt vett továbbképzéseken a nevelési év folyamán. 
Minden alkalommal részt vettünk az MPI ingyenesen kínált kép-
zésein, bemutató foglalkozásain. Elindult a környező települések 
óvodái között egy párbeszéd, kölcsönös látogatás, egymás mun-
kájának megismerése érdekében (Nagyvázsony, Nemesvámos, 
Tótvázsony stb.).

Az óvodában több minden felújításra vár, és a fejlesztések már 
megkezdődtek. Az épület állapota a korának megfelelő (1975-
ben épült). A 30 éves épületen a felmerülő felújítási, karbantartá-
si munkákat szükséges elvégezni. Ez a folyamat az eltelt években 

ütemezetten megkezdődött az önkormányzat finanszírozásával
(2004: akadálymentesítés, korszerű, hőszigetelt nyílászárók be-
építése – pályázati forrásból, 2005: radiátorok cseréje, 2006: fű-
téskorszerűsítés, az elavult gyermekmosdók felújítása, korszerű 
melegvizes ellátás a gyermekmosdókban és a konyhában). To-
vábbi feladat a villamos hálózat felújítása.

A törvényben előírtak szerint a tornaszoba kialakítása kötelező 
feladat, amely az elkövetkező időszakban vár megoldásra. Erre az 
önkormányzat intézkedési terve 2008-ig ad határidőt.

Ennek megvalósítása érdekében tetőtér kialakítása lesz szüksé-
ges az óvoda épületében. Az átépítésre az építési engedély rendel-
kezésre áll. A tervek szerint parkoló kialakítására is sor kerül.

A csoportszobák felszereltsége jónak mondható, mivel az eltelt 
másfél évben kistérségi pályázatból és önkormányzati forrásból 
korszerű asztalokat, székeket vásároltunk a gyermekek számára. 
Fontos feladat lesz a magas gyermeklétszám és az ebből adódó 
elhasználódás miatt a fejlesztő játékok folyamatos pótlása.

Informatikai téren sokat fejlődött az óvoda: önkormányzati 
forrásból vásároltunk nyomtatót és faxot, multifunkcionális iro-
dai másolót fénymásolásra, van internetünk. 

Az uniós előírásnak megfelelően udvari játékainkat szakértő-
vel megvizsgáltattuk. A minősítés alapján játékaink nem felelnek 
meg a szabványnak. Ezek kijavítására a törvény 2008-ig ad ha-
táridőt. A nagyon elavult játékokat leszereltük, kistérségi támo-
gatásból kombinált mászóeszközt, rugós fajátékot, homokozókat 
vásároltunk, melyek kihelyezése folyamatban van.  Az elavult já-
tékok további selejtezése során új udvari játékok beszerzése lesz 
szükséges.

Csetényiné Szolnoki Ildikó
óvodavezető

Beszámoló az óvoda működéséről (kivonat)
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Intézményvezetői tevékenykedésem első évében a tantestülettel 
együtt teljesen új alapokra helyeztük az iskola nevelő-oktató munká-
ját. Az új célok tükrében újraírtuk az intézmény törvényes működését 
biztosító és szakmailag helytálló dokumentumait, melyek szavatolták a 
megvalósítás kijelölt útját. Ez nagyon nehéz és kemény munka volt, ám 
élettel megtölteni s a hétköznapokon aprópénzre váltani a nagy felada-
tokat még sokkal nehezebbnek bizonyult. 

Látom most már azt is, hogy személycserék nélkül nem oldható meg 
az a feladat, amellyel két évvel ezelőtt a fenntartó képviselő-testület 
megbízott engem. A tanévet 15 főállású és egy részmunkaidős pedagó-
gussal, valamint 4 fő részmunkaidős és egy teljes munkaidős technikai 
dolgozóval indítottuk. Tavaly szeptember 1-jétől a karbantartó Mayer 
Zoltán, új kolléga a pályakezdő Heilig Franciska, aki az első nemze-
tiségi osztályt tanítja, az újonnan induló harmadik napközis csoport 
nevelője Szalainé Kelemen Zsuzsanna. A megtakarításból óraadókkal 
oldottuk meg heti 4-5 órában a rajz és az ének tanítását. Idén március 
1-jétől dr. Ferencz Istvánné visszatért a gyes-ről, így ismét van aktív 
főállású biológia szakos tanára az iskolának. Február 2-ától új igazga-
tóhelyettes kolléganőnk van, aki 60%-os álláshelyen látja el az angol 
nyelv tanítását és az igazgatóhelyettesi feladatokat. A pszichés fejlődési 
zavar miatt a tanulásban tartósan akadályozott gyermekek fejlesztése 
heti 3 órában logopédus szakember által megbízásos alapon történik. 
Az igazgató kötelező óraszámát egyrészt a tantestület belső továbbkép-
zésére fordította, másrészt a magatartási problémákkal, mentálhigié-
nés gondokkal küszködő gyermekek megsegítését végezte. Az elején 
nem gondoltam, hogy ezeknek a segítő beszélgetéseknek ilyen jelen-
tőségük lesz a gyermekek mindennapjainak alakulása szempontjából, 
s hogy erre az igény fokról-fokra, ilyen stabilan ki fog alakulni. Egyre 
markánsabban jelentkezik ez az igény a szülők részéről is. Májusban 
Kovács Géza matematika-kémia-számítástechnika szakos tanár közös 
megegyezéssel távozott iskolánkból. Az ő helyét meghirdettük, és a be-
nyújtott pályázatok alapján – úgy tűnik – sikerült erre a feladatra egy 
megfelelő szakos kollégát találni. 

A tanév során a nevelő-oktató munkához szükséges tárgyi feltétele-
ink biztosítottak voltak. Az év során folyamatosan törekedtünk isko-
lánk otthonosabbá tételére, szépítésére, állagmegóvására. A fenntartó 
önkormányzat idén elvégeztette a villamoshálózat és a fűtés korszerű-

sítését. Két osztályba gerinckímélő székeket vásároltunk, játékokat vet-
tünk a napközis csoportokba és az udvarra, új számítástechnikai eszkö-
zöket vásároltunk és néhány szemléltető eszközt, szakkönyvet. 

Iskolánkban a tanév során ellenőrzést végzett Munkavédelmi Fel-
ügyelet, az ÁNTSZ és a tűzoltóság, s az intézmény minden tekintetben 
megfelelt a jogi előírásoknak.

Minőségelvárásunk e tekintetben 100 százalékosan teljesült, még ak-
kor is, ha ezek az intézkedések nem mindig népszerűek, azonban min-
dig szakszerűek, törvényesek és az előrelépést szolgálják.

Egész évben folyamatosan dolgoztunk azon, hogy az óvodában isko-
laéretté vált gyermekek a mi iskolánkban kezdjék meg tankötelezett-
ségük teljesítését. Ennek érdekében az igazgató már novemberben részt 
vett az óvodában egy tájékoztató jellegű szülői értekezleten, december-
ben az iskolába hívtuk egy fórumra a tanköteles korú gyermekek szü-
leit. Februárban egy közös játékos délutánon ismerkedhettek szüleikkel 
együtt a leendő iskolások az intézménnyel. Márciusban ovi-sulit tar-
tottunk, s a beiratkozás is ebben a hónapban volt: a helyi óvodába járó, 
tanköteles korú, iskolaérett gyermekek 86%-a iratkozott be hozzánk. 
(Az elmúlt évben az iskolaérett tankötelesek 65%-a iratkozott be hoz-
zánk.) 

Iskolánkban 20 hátrányos és 7 veszélyeztetett helyzetű gyermek van. 
Az ő esetükben különösen figyelünk a tanulmányi eredmények alaku-
lására, a versenyeken való részvételre, de iskolai szinten valamennyi 
gyermek eredményessége egyformán fontos.

A nevelő-oktató munka egyik sarkalatos pontja a szülőkkel való kap-
csolat minősége. Ennek javítása érdekében az idén eggyel megemeltük 
a szülői értekezletek számát, s tartalmilag is igyekeztünk ennek minő-
ségét javítani. A szülők körültekintő és rendszeres tájékoztatása segít 
abban is,  hogy minden gyermek a képességeinek és felkészültségének 
megfelelő iskolában tanuljon tovább.

Összességében az értékelés alapján levonható az a következtetés, 
hogy ugyan „tűzön-vízen át”, de eredményesen megoldottuk az év 
elején eltervezett és a Minőségirányítási Programban megfogalmazott 
feladatainkat. Az eredmények továbbvihetők és az új tanév feladatai rá-
építhetők.

dr. Szabó Erzsébet     
igazgató

Beszámoló a Petőfi Sándor Általános Iskola
2005/2006-os tanévi munkájáról (kivonat)

A nyár folyamán óvodánkban nagy felújítások történtek. Önkor-
mányzati támogatással teljesen átépítették mindkét gyerekmosdót, a 
tálalókonyhát, és korszerűsítették a fűtésrendszerünket. A beruházás 
költségei meghaladják a 10 millió forintot. A munkálatok elvégzésére 
másfél hónap állt rendelkezésre, ezért nyáron az iskola adott otthont 
óvodásainknak. Így kétszer is költöztettük az óvodát.

Közben ütemezetten folytak az átalakítási munkálatok. Egyik szak-

ember a másiknak adta a kilincset, hogy terv szerint elkészüljenek a 
felújítással. Nagy örömünkre szolgált, hogy a teljesen szétdúlt épületet 
a tervezett időpontra újjávarázsolták. A felújított mosdókban a kor igé-
nyeinek megfelelően tudjuk ellátni gondozási feladatainkat. A részlete-
iben is igényesen kialakított, szép mosdókat örömmel vették birtokba 
a gyerekek.

Az elégedett szülők és kollegák nevében köszönjük ezt a támogatást!
az óvoda vezetősége és dolgozói

Megújult, megszépült az óvoda
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Az idei évben Nemesvámoson 
három baseball csapat verseny-
zett országos szinten. A baj-
nokság lassan lezárul. Úgy gon-
dolom, hogy a tőlünk telhető 
legjobb eredményeket hoztuk, 
sőt túl is teljesítettük. A serdülők 
döntője szeptember 16-án és 17-
én (lapzárta után) volt. NB II-es 
csapatunk az igen erős, nyolc-
csapatos mezőnyben a dobogó 
második fokán végzett. Ezzel le-
hetőségünk nyílt újra az első osz-
tályba lépni, de elsősorban anya-
gi megfontolásból ezt jövőre sem 

tudjuk felvállalni. NB III-as fiatal
csapatunk is szépen teljesített, a 
9 csapatos mezőnyben a dobogó 
harmadik fokára jutott. A szer-
vező, irányító munkám ebben az 
évben többen is segítették, kö-
szönöm Horváth Tibornak, Ko-
vács Gábornak, Nagy Lászlónak. 
Bízom abban, hogy a következő 
idényben is sok nemesvámosi 
fiatal számára tudunk sportolási
lehetőséget biztosítani a baseball 
segítségével.

Kovács Géza 
szakosztályvezető

Augusztus végén a sportcsar-
nok melletti parkolóban rendezte 
meg a Sirató SE Motoros Klub az 
első nemesvámosi Simson-Mz-
Babetta motoros-találkozót. A 
programokon (gumifüstöltetés, 
gyorsulás, motor-szépségverseny, 
legszebb hangú motor, stb.) ösz-
szesen 32 fő vett részt, a délutáni 
felvonuláson pedig kb. 45 moto-
ros robogott át Nemesvámos és 
Veszprémfajsz utcáin. A találko-
zóra a nemesvámosiak mellett 

Márkóról, Szentgálról, Hidegkút-
ról, Kövesgyűrről, Keszthelyről és 
Veszprémből is érkeztek motoro-
sok. Az eredményhirdetés után a 
Zuzu Petals rockzenekar szóra-
koztatta a közönséget. Jövőre is 
szeretnénk ehhez hasonló, sikeres 
programokat szervezni. Köszön-
jük támogatóink segítségét!

Csizmadia Gábor
a nemesvámosi

Sirató SE Motoros Klub elnöke

Július 1-jén került megrende-
zésre az első Szabadtéri Röplabda 
Kupa Nemesvámoson. A kissé 
borongós, szeles időjárás nem 
szegte kedvét a versenyzőknek. 
Vidám hangulatban zajlott le a 
12 mérkőzés folyamatosan, reggel 
9-órától 15 óra 30 percig. Néhol 
hihetetlenül izgalmas, szoros és 
nem utolsósorban parádés egyéni 
teljesítmények színesítették a baj-
nokságot. Az 
eredmények 
között szinte 
csak a pont-
különbségek 
döntöttek . 
Érdekesség, 
hogy a leg-
h o s s z a b b 
m é r k ő z é s 
45 percig, 

míg a legrövidebb 20 percig tar-
tott. Minden résztvevőnek gratu-
lálunk! Jövőre – reméljük – újra 
találkozunk! A díjakat augusztus 
5-én a falunapon adtuk át.

Köszönjük támogatóink segít-
ségét! Névsoruk és a mérkőzések 
végeredményei Nemesvámos in-
ternetes oldalán olvashatók.

Szeptembertől újraindultak a 
leány röplabda edzések a sport-

csarnokban 
(csütörtö-
k ö n k é n t 
17 órától). 
Minden ér-
d e k l ő d ő t 
szeretettel 
várunk!

Mustos 
István

edző

Röplab da

Baseball-beszámoló

Motoros találkozó


